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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna MARIA KOZAK  

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Ja chciałam zapytać o taką 

rzecz. Od nowego roku zmienia się sposób segregowania odpadów. Trzeba już będzie 

wydzielać papier oddzielnie i plastik oddzielnie. Natomiast teraz była frakcja sucha. Ostatni 

raz frakcja sucha, przynajmniej u mnie, była zabierana 7 listopada. Mnie w tej chwili już się 

worków nazbierało ze cztery. Nowa będzie już po nowemu, w styczniu. I teraz tak: czy ja 

mam te napełnione ponownie segregować? Wyciągać i oddzielać plastik od papieru? Może po 

prostu ten pierwszy okres niechby zabrali. Kto oddzielił, to oddzielił, kto nie, to nie, żeby 

zabrali tak jak do tej pory. I wtedy dopiero już będziemy wiedzieli, że trzeba … Bo 

dotychczas indywidualnie zawiadomienia takiego nie było. Dziękuję. 


